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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra tervezi a Miniszter Úr Nyírtass település belterületi vízrendezés-beruházásának
megvalósítását?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János Gazdasági és Közlekedési Miniszter részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, a 2002-es országgyűlési képviselő-választást
megelőző kampány időszaka alatt a Magyar Szocialista Párt egyik kiemelt választási ígérete
volt, hogy kormányra kerülésük esetén az önkormányzatok minden eddiginél jelentősebb,
kiemeltebb támogatást fognak élvezni .
Az ígéret elhangzása óta eltelt időszakban azt hiszem, Ön előtt is nyilvánvalóvá vált, hogy a
„Több pénzt az önkormányzatoknak!" hangzatos szlogenje - sok más ígéret mellett - sajnos
csupán ígéret maradt .

A fenti körülmények miatt is számos feladat vár megoldásra az egyes önkormányzatoknál, így
az Európai Uniós tagságra is figyelemmel a települések vízelvezetésének és vízrendezésének
európai színvonalú kialakítása . A fenti településen régóta megoldatlan gondot jelent a
vízelvezetés és vízrendezés kérdése, ezért a település megpróbálta rendezni a méltatlan
körülményeket, azonban pályázatai évek óta eredménytelenek . A település rendkívül belvizes
területen fekszik, emiatt a belvíz télen, illetve a csapadékos időszakokban rendkívüli
nehézséget okoz a lakosságnak . A belvíz és a megoldatlan vízelvezetés miatt egyrészt
nagymértékben rongálódnak a település kiépített útjai, és ezáltal a település járhatatlanná
válik, másrészt károsítja a termőföldeket is, ami tovább sújtja az amúgy is méltatlan helyzetbe
taszított mezőgazdaságból élő lakosokat. A jelenlegi állapotok miatt a fenti beruházás
megvalósítása halaszthatatlan, azonban az önkormányzat rossz anyagi helyzete miatt nem tud
forrást biztosítani a probléma európai szintű megoldására Mindezeken felül a beruházás
jelentősen javítaná az ország egyik leghátrányosabb régiójában élö állampolgárok
életfeltételeit.



Kérdezem mindezek figyelembevételével a T. Miniszter úrtól, hogy tervezik-e, és ha igen,
mikor Nyírtass település belterületi vízrendezés-beruházásának megvalósítását?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004 . november 24.

Tisztelettel :

Dr. Papcsók Ferenc
országgyűlési képviselő
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